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Referat fra Bestyrelsesmøde den 8. september 2011 

 
 
Deltagere  : Karsen T. Rasmussen, Gunnar Nielsen og Sanne Nielsen.   
Afbud  : Niels Jørgen Jacobsen og Britta Sørensen  
Referent  : Sanne Nielsen  
Næste møde : 11. oktober 2011 i Hallen.  
 
 
1. Referat fra mødet den 9. april 2011   
 
Gennemgået for opfølgning på opgaver.  
 
LMK asfalt har været forbi og kikket på gl. Langelandsvej og Siøvej. Der afventes nu 
et konkret tilbud på asfaltarbejde fra LMK. Bestyrelsen har allerede et tilbud fra Arkil. 
Sagen genoptages når begge tilbud skal gennemgås og aftale skal indgås.  
 
Den ringe trafiksikkerhed ved Olufskærvej (ifm. den nye daginstitution) genoptages 
med Haderslev Kommune ved førstkommende lejlighed.  
 
Referatet blev herefter godkendt.  
 
2. Post til/fra foreningen:  
 

Modtaget post:  Grundet mødefravær, mail fra Kasser  
    Britta Sørensen vedr. regnskabs  
    oplysninger mv.   

 
Reklame   Invitation til fagligt seminar på  
   Oslo båden fra Canal Digital.   

 
3. Regnskab/Budgetopfølgning  
 
Fremsendt mail fra Britta blev gennemgået og taget til efterretning.   
 
4. Opgaver: 
 

• Hjemmeside 
Kører upåklageligt.  
 

• Status på program udvalgsgruppen 
Høringsperioden vedr. den nye programsammensætning er forbi og der 
afventes svar fra Niels Poulsen, GodTone, inden der endeligt kan meldes noget 
ud til medlemmerne via en medlemsorientering. Sanne anmoder Kim om at 
rykke Niels for et hurtigt svar retur.  
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• Møde med Haderslev Kommune 
Karsten fremsender brev til Haderslev Kommune med konkret forespørgsel om, 
hvilken prioritering Ø-Kvarterets Grundejerforening har i det kommende 
budgetår. Haderslev Kommune har endnu ikke færdiggjort hverken de grønne 
områder, asfaltarbejde eller legepladser i de seneste udbyggede etaper. Dette 
er ikke acceptabelt. Bestyrelsen anmoder derfor om en konkret 
plan/redegørelse/prioritering for det kommende år.  

 
 
5. Nyt fra/set i området:  
 

• SLA har orienteret om problemer med græsslåning i området grundet den 
megen regnvejr. Græs ”klatter” efter slåning kan ikke undgås i denne tid.   

• Enkelt skilte trænger til udskiftning grundet afblegning – Gunnar ordner dette i 
sammenhæng med rengøring af de øvrige skilte.  

  
 
6. Næste møde  
 
11. oktober 2011 i Starup Hallen.  
 
7. Eventuelt:  
-  
 


